
البنك السعودي الفرنسي

مدة الحملة: من 18 إلى 24 سبتمبر 2025.•
احصل على خصم إضافي 20% لدى مكتبة جرير عند استخدامك بطاقة البنك السعودي الفرنسي "البنك" •

الائتمانية كوسيلة دفع.
يطبق العرض في المتجر والموقع الالكتروني.•
يطبق الخصم على جميع المنتجات باستثناء الطلبات المسبقة و جوالات آيفون 16، والبطاقات الرقمية / بطاقات •

إعادة الشحن وبطاقات الهدايا وورق النسخ وخدمة حماية الجهاز.
يمكن لكل عميل الحصول على خصم بحد أقصى 200 ^ طوال فترة العرض.•
لا يطبق الخصم باستخدام خدمة الدفع من ApplePay والطلب عبر الإنترنت باستخدام طريقة "الدفع في المعرض".•
لا يمكن استخدام بطاقة خصم جرير مع هذا العرض الترويجي.•
يحق لجرير إلغاء الطلب في حالة حدوث اخلال لأي من شروط وأحكام هذا العرض الترويجي.•
لا يمكن استخدام هذا العرض بالتزامن مع أي عروض او عروض ترويجية أخرى مالم ينص على خلاف ذلك.•
يعتبر العرض ملغي في حال إزالته من موقع البنك.•
تطبق شروط وأحكام بطاقات البنك الائتمانية.•
البنك خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي.•
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للمزيد من المعلومات
800 124 0006 | BSF.sa

خصم %20 
لدى مكتبة جرير

باستخدام بطاقات BSF الائتمانية



• Campaign Duration: From 18th to 24th September 2025.
• Get an additional 20% discount from Jarir Bookstore when using your Banque Saudi Fransi “BSF” 
Credit Cards as a method of payment.
• This offer is applicable in Jarir Showroom and Online.
• This offer is applicable on all items except for iPhone 16 models, pre-orders, digital cards/gift certifi-
cates, copy paper, and total protection service.
• Each customer can have a maximum of ^ 200 discount throughout the promotion period.
• Discount is not applicable through Apple Pay and online order using 'Pay at showroom' method.
• Jarir discount card cannot be applied together with this promotion.
• Jarir has the right to cancel an order if a breach occurs on any of the terms and conditions of this 
promotion.
• This offer cannot be used in conjunction with any other promotions or offers unless otherwise.
• This offer becomes null and void in the event it has been removed from BSF website.
• BSF credit cards terms and conditions apply.
• BSF is under the supervision and control of Saudi Central Bank.

Terms & Conditions:

For more info
800 124 0006 | BSF.saTerms & conditions apply. The bank is under the supervision and control of Saudi Centra Bank
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البنك السعودي الفرنسي

20% off 
at JARIR Bookstore
Using BSF Credit Cards


